



Jewish Community
Council of Montreal

Conseil de la Communauté
Juive de Montréal

ועד העיר דמונטריאל

בס"ד

6819 Decarie Blvd,
Montreal, Quebec,
H3W 3E4
Tel: (514) 739-6363
Fax: (514) 739-7024
Web: www.jccom.ca

June 17, 2020

כ"ה סיון תש"פ

COVID19: Shuls to Reopen as of June 22, 2020

We are delighted that the Government of Quebec has responded positively to the request of the Jewish Community that our Shuls be allowed to re-open. It announced today, we will be able to come together in Prayer in Shuls, as of **June 22, 2020**. Each Shul will have to strictly follow all the protocols of Public Health. This represents an important step forward and is most welcome news.

We wish to thank Federation CJA and CIJA for their collaboration and support on this file.

COVID-19 : Réouverture des synagogues dès le 22 Juin 2020

Nous sommes ravis que le gouvernement du Québec ait répondu positivement à la demande de la communauté juive de permettre la réouverture de nos synagogues. Le gouvernement a annoncé que nous pourrions nous réunir en prière dans nos synagogues **dès le 22 juin 2020**. Chaque synagogue devra respecter à la lettre tous les protocoles de la santé publique. Cette décision est un pas d'avant important et une excellente nouvelle.

Nous remercions la Fédération CJA et CIJA pour leur collaboration et soutien dans ce dossier.